

## Summary Notes of the 2nd ARB Meeting 2015-2016

Date: 24 September 2015

2015-2016 年度第 2 次建築師註冊管理局會議簡要

日期：2015 年 9 月 24 日

### 1) Appointment of Membership for ARB Committees

建築師註冊管理局委員會會員的任命

Membership of the following ARB Committees was posted to ARB website <http://www.arb.org.hk/AboutUS.html> on 30 September 2015

於 2015 年 9 月 30 日，建築師註冊管理局轄下委員會之委員名單已經上傳到建築師註冊管理局網站，鏈接如下：

<http://www.arb.org.hk/TC/AboutUs.html>

Registration Committee

註冊事務委員會

Education and Accreditation Committee

教育及評審資格委員會

House Committee

聯席委員會

Legal Affairs Committee

法律事務委員會

### 2) Registration Committee

註冊事務委員會

Proposed Amendment to the "ARB Application Form for Registration"

建議修訂「建築師註冊管理局申請註冊表格」

The Board ratified the amendment to the ARB application form for registration, the form is now available on ARB website

<http://www.arb.org.hk/ApplicationforRegistration.html>.

管理局批准了建築師註冊管理局申請註冊表格之修正。已修正之表格現已上傳在建築師註冊管理局網站，鏈接如下：

<http://www.arb.org.hk/ApplicationforRegistration.html>

### 3) Education & Accreditation Committee

教育及評審資格委員會

HKIA/ARB Professional Assessment Interview on 16 September 2015

2015 年 9 月 16 日香港建築師學會/建築師註冊管理局專業測評面試

40 out of 53 candidates passed the Professional Interview and would be invited to apply for HKIA membership and architect registration.

53 名報考人士中有 40 名通過了專業測評面試，他們符合資格申請成為香港建築師學會會員和註冊建築師。

### 4) Legal Affairs Committee

法律事務委員會

Announcement to Registered Architects (RAs) on Publishing of Disciplinary Order on ARB website

有關發表紀律制裁命令的公告

The announcement on *Publishing of Disciplinary Order* with immediate effect was made on the ARB website <http://www.arb.org.hk/News.html> and was sent to all RAs by email on 30 September 2015.

建築師註冊管理局於 2015 年 9 月 30 日，透過電郵通知全體註冊建築師一則即時生效的《發表紀律制裁命令的公告》，並上傳於 <http://www.arb.org.hk/News.html>。